



Närvarande: Lars Henriksen, Barbro Wettersten, Lars Håkansson, Lina Falk, Dan Törlind, Mikael Nilsson, Jan-Inge Ahlgren, Oliver Söderström

Övriga:

Jan Larsson, varpakonsulent
Bernt Augustsson, lekmannarevisor
Bengt Arne Andersson, Internationellt,
Projektstöd/Idrottslyftet

Anmälda med förhinder:

Sofie Nilsson, suppleant

Protokoll fört vid Svenska Varpaförbundets styrelsesammanträde lördagen den 21 november 2020 via Teams.

§ 1. Styrelsesammanträdet öppnande. Lars Henriksen.

Ordförande hälsade alla varmt och hjärtligt välkomna!

Extra varmt och hjärtligt välkomna till: Lekmannarevisor samt sammankallande i valberedningen Bernt Augustsson. Internationella arbetets sammankallande Bengt-Arne Andersson. Samt vår varpakonsulent Jan Larsson som vi samtidigt tackar för uppskattat och bra utfört planeringsarbete inför höstkonferensen.

Därefter förklarade ordförande mötet öppnat.

§ 2. Fastställande av dagordning.

Förslag till dagordning har skickats ut i samband med övrig kallelse och handlingar inom föreskriven tid.

Styrelsen beslutade att godkänna den dagordning som föreligger.

§ 3. Val av justerare att jämte ordförande justera mötets protokoll.

Styrelsen beslutade att välja Barbro Wettersten som protokolljusterare.

§ 4. Föregående styrelseprotokoll från 28 maj 2020. Konstituerande 2 juli 2020.

Protokoll för förbundets styrelsesammanträde den 28 Maj 2020 samt Kick Off sammanträde den 2 juli gicks igenom.

Styrelsen beslutade att godkänna protokollen från den 28 maj samt 2 juli 2020.

§ 5. VU:s rapporter.

VU har under arbetsåret 2020 redovisat sin verksamhet en gång per månad i protokoll som ni alla har haft möjlighet och förhoppningsvis glädje att ta del av på vår hemsida. Projektansvariga och styrelsens ledamöter och suppleanter har varit kallade till VU-sammanträden för avstämning och vidareutveckling av det arbete som föreligger.

Styrelsen beslutade att godkänna detta förfarande.

Dessutom önskar VU vid detta tillfälle lämna följande kompletterande meddelande. Förarbetet inför Svenska Varpaförbundets 75:e Årsmöteskonferens har påbörjats. Konferenshelgen inleds med styrelsesammanträde fredagen den 19 mars 2021. Förbundsmötet blir lördagen den 20 mars 2021. Konferenshelgen avslutas med Kick Off och konstituerande sammanträde söndagen den 21 mars 2021. VU föreslår att styrelsen godkänner redan företagna åtgärder, samt överlåter till förbundskansliet och vår konsulent Jan Larsson att sköta det kompletta arrangemanget i övrigt.

Styrelsen **beslutade** enligt VU:s förslag.

Patrik Oscarsson, RF/SISU har tackat ja till att leda förbundsmötet den 20 mars.

Styrelsen **beslutade** att förbundsmöteshelgen 2021 kommer att arrangeras i Visby.

Styrelsen **beslutade** att VU får i uppdrag att diskutera eventuellt resebidrag till de föreningsrepresentanter som väljer att närvara vid förbundsmötet. Beslut tas under kommande VU-möte i december.

Övriga rapporter från VU.

- Rapport från Riksidrottsforum. Föredragande Jan Larsson
Jan Larsson deltog på ett digitalt riksidrottsforum via teams.
Genomgång av händelser under 2020, ett stort fokus på pågående pandemi.
- Lars Håkansson rapporterar att det nu är klart med nystartsjobb för Jan Larsson fr.o.m. december 2020.

§ 6. Rapporter.

Den första upplagan av verksamhetsberättelsen för 2020 gicks igenom sida för sida och justerades.

Förenings- och licensstatistik

Styrelsen **beslutade** att Region Norr, Mellan och Syd tas bort och att samtliga föreningar presenteras under förenings- och licensstatistiken. Under föreningsstatistiken presenteras vilka utav RF:s distrikt föreningarna tillhör.

- a) **Sponsringsgruppen.** Sammankallande Jan Larsson, Lars Henriksen
Jan Larsson och Lars Henriksen kommer att delta på ett möte med Svenska Spel den 2 december.
- b) **Antidopingansvarig.** Jan Larsson.
- c) **Sekreta utskottet.** Lars Henriksen, Jan Larsson.
- d) **Digitalisering.** Jan Larsson, Jan-Inge Ahlgren, Mikael Nilsson
- e) **Utbildning.** Barbro Wettersten.
- f) **Jämställdhet.** Barbro Wettersten
- g) **Projektstöd/Idrottslyft.** Mikael Nilsson, Bengt Arne Andersson
- h) **Internationellt.** Bengt Arne Andersson, Dan Törnlind
- i) **Tävlingsverksamhet Metall, Sten, Gummi.** Bernt Augustsson

Utvärdering av 18 meter för metallvarpa

Meningen var att det till dagens sammanträde skulle tas fram en mer slutlig utvärdering av det tvååriga försöket med 18 meter för SH. Pga pandemin som resulterade i ett mycket begränsat tävlande under 2020 visade det sig vara orimligt att få till ett tillförlitligt resultat.

Styrelsen **beslutade** därför att försöksverksamheten fortsätter gällande 18 meter under säsongen 2021. Utvärdering av kastavståndet kommer att presenteras och beslut tas vid höstkonferensen 2021.

Tävlingsprogram 2021

Styrelsen **beslutade** att godkänna ett förslag till tävlingsprogram för 2021.

j) Domaransvarig. Jan-Inge Ahlgren.

Styrelsen **beslutade** att Jan Larsson och Jan-Inge Ahlgren går igenom verksamhetsberättelsen kring domaransvarig och vid behovs justerar den.

k) Hästskovarpa, Dan Törnlinde

l) Ungdomsgruppen, Barbro Wettersten, Oliver Söderström, Tomas Holmqvist.

m) Park & Gutniska lekar, Mikael Nilsson, Sofie Nilsson

Styrelsen **beslutade** att Mikael Nilsson skriver en text till Nabben kring de nya parkföreningarna.

n) Redaktionskommitté, Jan Larsson, Barbro Wettersten

o) Strategi/visioner 2020-2025, Styrelsen, samt verksamhetsplan.

Styrelsen **beslutade** att Jan-Inge Ahlgren, Lars Henriksen och Jan Larsson ser över Svenska varpaförbundets verksamhetsplan, Vision 2020-2025 och vid behov justerar/kompletterar. Förslag på ändringar föreslås styrelsen vid kommande styrelsesammanträde

§ 7. Förslag till förbättringar och ändringar inför 2021-2022

Tävlingsverksamhet

Styrelsen **beslutade** att förbundsplaketter till SM-tävlingar i framtiden ska vara graverade.

Styrelsen **beslutade** att varje enskild tävlingsgren vid SM ska utformas så att alla kastare/lag är garanterade 4 kulor istället för 5 kulor då tidigare beslut om 5 kulor blev hämmande för lottningen.

Regler för utformning av stenvarpa och hur varpan får knackas finns idag. Synpunkter kring att detta inte följs av alla kastare har inkommit vid flertalet tävlingar.

Styrelsen **beslutade** att Bernt Augustsson får i uppdrag att se över regelverk kring hur utformning av stenvarpan ska se ut, väcka en diskussion och ta in synpunkter. Rapport till nästa höstsammanträde 2021.

Pressansvarig för Svenska Varpaförbundet

Styrelsen **beslutade** att Lars Henriksen är pressansvarig. Om det är fler som vill uttala sig i press och media så ska det vara förankrat hos Lars Henriksen.

Finalhagar på SM

Styrelsen **beslutade** att det endast får finnas en enhetlig finalhage vid en SM-tävling.

§ 8. Motioner/regelförslag.

Regeländringsförslag från Gotlands VF

Från Gotlands VF har det inkommit ett ändringsförslag av regelverket gällande ungdomskastning. Förslaget gick ut på att det behövs en översyn av regelverket med hänsyn till att det nu för tiden sällan finns tillräckligt med kastare i varje ungdomsklass.

Styrelsen **beslutade** att skapa en arbetsgrupp för att se över eventuellt förslag till regelförändring för ungdomskastning som inför årsmöteshelgen i Mars kan presentera ett mer konkret förslag till regeländring till styrelsen.

Styrelsen **beslutade** att Barbro Wettersten (sammanställande), Sofie Nilsson, Oliver Söderström och Tomas Holmqvist ska ingå i denna arbetsgrupp.

Regeländringsförslag från Roma IF

Roma IF har inkommit med ett regeländringsförslag angående anmälan av reserver till SM med några förslag till generösare regler för att få sätta in reserver vid SM.

Styrelsen **beslutade** att föreningar får sätta in anmälda/oanmälda reserver med aktuell licens utan avgift för kastare med sjukdom/skador i samband med tävling. Kastaren som ersätts får då inte delta i tävlingen.

Styrelsen **beslutade** att Jan-Inge Ahlgren, Jan Larsson och Bernt Augustsson bildar en arbetsgrupp för att uppdatera tävlingsreglerna utifrån nya beslut.

Lena Olofssons minnespris

En skrivelse har inkommit från Göran Fransson angående ett förslag på ändring gällande Lena Olofssons minnespris. Det står i dagsläget att det gäller under en 10 års period. Förslag att ändra till att det ska kastas om priset under 10 SM-tävlingar istället.

Styrelsen **beslutade** enligt förslaget och att Göran Fransson tillsammans med Jan Larsson får i uppdrag att ändra detta.

§ 9. Ekonomi. Föredragande Förbundskassör Lars Håkansson.

Lars Håkansson presenterade en redovisning av balans- och resultatrapport för 2020.

Förslag till omkostnadsersättningar för 2020.

Styrelsen **beslutade** att godkänna förslaget för omkostnadsersättningar för 2020.

Styrelsen **beslutade** om förslag till ändring av omkostnadsersättningar för 2021 på följande poster:

Ordförande	upp till 50% av prisbasbeloppet
Sekreterare	upp till 50% av prisbasbeloppet
Kassör	upp till 50% av prisbasbeloppet
Revisor	upp till 5% av prisbasbeloppet

§ 10. Valberedningens arbete inför förbundsmötet. Föredragande Bernt Augustsson.

Arbetet har påbörjats inför kommande förbundsmöte 2021.

Valberedningen kommer att ta kontakt med samtliga som står inför omval samt se över hur uppbyggnaden av styrelsen bör se ut i framtiden.

§ 11. **Fler föreningar till SVF.** Mikael Nilson, Styrelsen.

Lars Henriksen **tackade** Mikael Nilsson för arbetet om att få fler föreningar till SVF.

Arbete pågår med att försöka få in föreningar med redan fungerande ungdomsverksamhet i SVF.

§ 12. **Svenska Mästerskapen 2021**

Styrelsen **beslutade** att SM i Ronneby Brunn 2021 kommer att arrangeras 23-25 juli.

Fredag eftermiddag CM-kastning

Lördag Individuell kula

Söndag Lagkula

Program för hästkokastningens discipliner presenteras senare.

Styrelsen **beslutade** att sista anmälningdatum till SM i Ronneby blir den **1 juli**.

Styrelsen **beslutade** att 2-manna SM 2021 kommer att arrangeras av Örsundsbro SK i Skokloster den 4-5 september.

Styrelsen **beslutade** att sista anmälningdag till 2-manna SM i Skokloster blir den **7 augusti**.

Val av funktionärer till SM-tävlingarna under 2021

Svenska Varpaförbundets representant till Ronneby och Örsundsbro.

Beslut: Lars Henriksen

Tävlingsledare till Ronneby och Örsundsbro.

Beslut: Lars Henriksen

Domaransvarig till Ronneby och Örsundsbro.

Beslut: Jan-Inge Ahlgren

Huvuddomare till Ronneby och Örsundsbro.

Beslut: Jan-Inge Ahlgren

Dataansvarig/Lottningsansvarig till Ronneby och Örsundsbro.

Beslut: Lars Håkansson

Styrelsen **beslutade** att lottning sker mellan lottningsansvarig samt Bernt Augustsson som representant från tävlingsgruppen.

Priser till SM-tävlingar 2021

Priser som är inköpta till den tänkta SM-tävlingen i Ronneby 2020 finns kvar.

Styrelsen **beslutade** att frågan kring priser diskuteras vidare i VU.

§ 13. **Övriga frågor.**

Digitalisering av Svenska Varpaförbundet

Styrelsen lyssnade på Mikael Karlström (RF/SISU Gotland) samt Mattias Ekendahl (systemutvecklare) som informerade om ett system för att möjliggöra digitalisering av varpaförbundet.

Styrelsen **beslutade** att arbetsgruppen bestående av Jan-Inge Ahlgren, Jan Larsson, och Mikael Nilsson får i

uppdrag att titta närmre på detta, se över nyttan det skulle innebära för varpaidrotten och se över möjlighet för att eventuellt få anskaffningsbidrag för detta.

Styrelsen beslutade att Bernt Augustsson adjungeras till denna arbetsgrupp.

Styrelsen beslutade att en avstämning kring detta görs på marskonferensen 2021.

Licenser

Om en varpakastare tillhör en förening och har licens denna och exempelvis önskar kasta hästskovarpa i en annan förening kan detta ske med samma licens.

Styrelsen beslutade att Jan Larsson får i uppdrag att ta kontakt med RF för att se så detta överensstämmer med deras stadgar. Beslut tas på kommande styrelsesammanträde.

Julklapp

En julklapp från SVF kommer att skickas ut till samtliga styrelsemedlemmar inom kort som tack för ett bra arbete under det gångna året.

§ 14. Sammanträdets avslutning.

Lars Henriksen tackade för dagens styrelsesammanträde



Ordförande Lars Henriksen



Sekreterare Lina Falk



Protokolljusterare Barbro Wettersten